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Opgemaakt door  Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens 
(PvdA), Stijn van den Brekel (SP), Liselotte Franssen- du Maine (LRG), 
Erik Schellekens (LRG), Brigit de Kort (CDA), Piet Poos (CDA - vanaf 
agendapunt 4), Christel van Neerven (PAG), Mark van Oosterwijk 
(PAG) Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
Wethouders:  Marijo Immink, Theo van der Heijden en, Harry van de 
Ven 
Diamantgroep de heer Sauer (agendapunt 2) 
Mevrouw Torremans (afdeling Ontwikkeling, agendapunt 3) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Henk Gabriëls (PAG), Monique van Brederode (VVD), Deborah 
Eikelenboom (SP) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/16-mei/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Erik Schellekens merkt op dat een drietal stukken te laat zijn aangeleverd. 
De griffier verheldert dat het college niet eerder over deze stukken een advies naar de raad kon 
sturen. De stukken moeten in juni in de raad besproken worden, wanneer de raad ook nog op een 
relevant moment iets over deze stukken wil vinden. Daarom is met de agendacommissie afgesproken 
dat deze voorstellen worden nagezonden. 
 
2.  Raadsvoorstel begroting 2018 en jaarstukken 2016 Diamantgroep 
 
Standpunten fracties: 
LRG Wil graag een nadere toelichting op pagina 3 over een nieuw speelveld aan 

bedrijven en instellingen dat ontstaat en dat de gemeente dat gaat onderzoeken. 
Is de enige reden voor onderzoek dat er een nieuw speelveld ontstaat? 
Waarom wordt naar andere uitvoerders gekeken? 

PAG Gaat in op het te verwachten rapport voor de komende jaren. Hier wordt met 
argusogen naar gekeken. Spreekt de zorg uit of verder snijden in de 
bedrijfsvoering en bezuinigingen een oplossing biedt. Of is dit een structurele 
situatie rond het beschutwerk? 
Had het prettig gevonden wanneer zou zijn opgeschreven waarom de 
werkzaamheden van de Gemeenschappelijke Regelingen passen in de Goirlese 
beleid, wat draagt het bij aan het bereiken van onze beleidsdoelstellingen? Een 
soort "lokale bijsluiter". 

SP Is de gemeente van plan om andere aanbieders in te schakelen voor beschut 
werk? 

PvdA Heeft de indruk dat Diamant goed inspeelt op de ontwikkelingen. Geeft 
complimenten voor het heldere stuk. Er is een amendement ingediend op 
rondom de LIV (fiscale maatregel lage inkomens voordeel). Dat gaat minder 
opleveren. Wat zijn de gevolgen? 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/16-mei/20:00
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De heer Sauer van de Diamantgroep geeft antwoord op vragen over beschut werk. 
 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
3. Raadsvoorstel  nadere uitwerking opdracht 't Loket lange termijn 
 
Standpunten fracties: 
LRG Een goed stuk. Goed dat het doel van 't Loket wordt meegenomen in het 

onderzoek, dat er niet alleen naar vierkante meters wordt gekeken. Er moet 
vooral draagvlak zijn bij de mensen die van de voorzieningen gebruik maken. 
Staat er bij bullitpoint 5 op pagina 4, een vergissing. Vrijgespeelde locatie is bij  
de huidige plek van de Marmot. Moet er scenario 2 staan, in plaats van scenrio 
1? 
Het kan volgens het stuk ingepast worden, als meer ruimte beschikbaar wordt 
gemaakt. Is er dan ook voldoende ruimte voor groei? 
Toegankelijkheid heeft te maken met mobiliteit, maar kan ook breder worden 
opgevat.  

PAG Maakt compliment voor het stuk. In een aantal woorden werd duidelijk wat we 
willen gaan doen en waarom. 

SP Er moet rekening gehouden worden met de toegankelijkheid van het 
zorgcentrum. Er moet dan e.e.a. veranderen in Jan van Besouw. In Jan van 
Besouw is de toegankelijkheid in het algemeen een aandachtspunt. Als het met 
de toegankelijkheid niet gaat. Als Mainframe niet in dit project past, dan wil 
men graag alternatieven. 
Het is wel belangrijk om met Mainframe én de jongeren te overleggen. 

PvdA Het stuk is goed te lezen.  
Het is fijn dat we de partners bij elkaar houden. Waar denkt het college aan, als 
er partners worden toegevoegd? In het geval er partners worden toegevoegd, 
hebben we nog minder ruimte in Jan van Besouw. Wat doen we als er 
kern[partners afhaken omdat het te duur wordt. Vindt het fijn om om de 
maand te worden meegenomen voor vervolgstappen. 

Lijst Couwenberg Vond het een helder stuk. Het is een goed resultaat. 
 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
4. Raadsvoorstel begroting 2018 en jaarstukken 2016 GGD Hart voor Brabant 
 
Standpunten fracties: 
LRG Vraagt naar het besluit. Daar staat een opmerking over de indexering.  Waarom 

vindt het college hier iets van? 
De vraag van PAG over ethische kwestie is goed om te bespreken. Dit kan ook 
breder worden gezien. 

PAG Wat houdt ondersteuning bij de omgevingswet in? Wat heeft de persoonlijke 
gezondheidscheck opgeleverd? Las dat er een plan was om de pilot 
anticonceptie bij kwetsbare ouders uit te breiden. Vindt het wel belangrijk dat de 
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raad van gedachten wisselt hoe deze in deze ethische kwestie staat. Wanneer we 
nu instemmen met de begroting, hebben we dan ook een besluit genomen over 
dat ethische dilemma? Realiseren wij ons dat?  

CDA Prachtige stukken, maar het zou fijn zijn om meer aandacht aan de inhoud te 
besteden.  Wat moeten we met de cijfers? Wat is de achtergrond? Wat kunnen 
we daar als gemeenteraad mee? Wil graag weten waar de raad mee akkoord 
gaat. 
Was niet erg onder de indruk van eerdere verhalen van de GGD. Maar als er een 
verhaal komt waarbij wordt ingegaan  
Wordt wat overvallen door de vraag van PAG over ethische kwestie. Het mag 
niet zo zijn dat gelijk met de goedkeuring van de begroting de voortzetting van 
de pilot wordt goedgekeurd. 

SP Vindt  de anticonceptie bij ouderen een interessant onderwerp.  
PvdA Het zou prettig zijn als de lokale accenten en relevantie in het stuk zijn verwerkt. 

In het basispakket zijn er ook lokale accenten. Waar liggen die? Zijn die 
verschoven?  
Sluit aan bij de suggestie van de wethouder om de GGD op korte termijn uit te 
nodigen voor een inhoudelijk gesprek over de werkinhoud. 

Afspraak:  De GGD uitnodigen om een ethische discussie over anticonceptie bij kwetsbare ouders. 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
5. Raadsvoorstel begroting 2018 en jaarstukken 2016 RAV Brabant MWN 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
6.  Verslag van de commissie Welzijn van 21 maart 2017 
Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
 
7.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Immink deelt mee dat de commissie volgende maand wordt bijgesproken over de Hart 
van Brabantdag met betrekking tot Jeugdzorg. 
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 
9.    Stukken ter kennisname  
Stijn vvan den Brekel vraagt naar het roken bij sportverenigingen.  Is daar in Goirle beleid voor? 
Wethouder Immink geeft aan dat het niet roken bij sportverenigingen voor zover bekend  in 
clubgebouwen niet is toegestaan. Wil het graag onder de aandacht brengen van sportverenigingen.  
Mark van Oosterwijk vraagt of het college zich herkent in de brandbrief over jeugdbescherming. 
Wethouder Immink geeft aan dat de brief mede namens de regiogemeenten is ondertekend. De brief 
is in de bestuurscommissie Jeugd onderschreven, voordat de brief is verstuurd. Op dit moment is nog 
geen actie van de raad nodig. 
Over een maand is er weer bestuurscommissie Jeugd, daar brengt zij in of de raden hiervoor 
ingeschakeld moeten worden. 
Stijn van den Brekel vraagt naar aanleiding van de checklist FNV over de vragen over het bestek. 
Waarom staat het niet in ons bestek? 
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Vindt het een beetje elkaar tegenspreken.  
Wethouder Immink antwoordt dat de FNV geen objectief standpunt neerzet. Zij praten vooral vanuit 
hun belang als vakbond. De gemeente antwoordt zoals geantwoord wordt, omdat de gemeente zich 
moet houden aan de landelijke richtlijnen. 
Het bestek waar het over gaat, is een bestek uit 2015, dat voor 2 jaar is aangegaan, inclusief twee 
keer 1 jaar verlenging. In die tijd is er een aantal grote zorgaanbieders failliet gegaan. De gemeente 
heeft meebewogen met landelijke ontwikkelingen en heeft de code thuisondersteuning 
ondertekend. Voor zover het in onze invloedsfeer lag hebben we daar opgestuurd. 
Stijn van den Brekel vindt het vreemd dat in het antwoord staat dat het niet is gebeurd. Geeft 
compliment voor het handelen van het college. 
Wethouder Immink geeft aan dat het indertijd niet in het bestek stond. 
 
 
10.  Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
20 juni 2017 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 16 mei 2017 
 
 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoenings

datum 
Wijze afdoening 

1. 17-5-2017 De GGD uitnodigen voor een gesprek over de 
ethische discussie over anticonceptie bij kwetsbare 
ouders 

Agendacomm
issie 

  

2. 17-5-2017 Brandbrief jeugd: Over een maand is er weer 
bestuurscommissie Jeugd, daar wordt ingebracht  
of de raden hiervoor ingeschakeld moeten worden. 

Wethouder 
Immink 

20-6-2017 Bij het vaste agendapunt gemeenschappelijke 
regelingen terugkoppeling uit de 
bestuurscommissie Jeugd.  

3. 10-1-2017 Het eerste uitvoeringsprogramma Back to Basics 
wordt voor het vaststellen door het college voor 
zienswijzen voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Wethouder 
Immink 

4e kwartaal 2017 B&W zal de zienswijze van de raad inwinnen over 
het uitvoeringsprogramma B2B 2.0 

 
 
 


